

DPB-150平板式铝塑泡罩包装机

DPB-150 Flat-plate Blister Packing Machine

▶ 用途 (Application)

本机是为医院制剂室、小型制药厂、保健品厂设计的新产品，具有机型小巧、操作方便。平板成型泡罩挺括，平板热封网纹均匀，行程可调，换模具方便，适应各种形状大小版块。

This machine is a new product designed for hospital preparation rooms, small pharmaceutical factories, and health care product factories. It is compact and easy to operate. The flat-plate forming blister is crisp, the flat-plate heat-sealing net pattern is uniform, the stroke is adjustable, and the mold is easy to change, which can adapt to various shapes and sizes of plates.



▶ 特点 (Features)

1. 行程可调，冷冲成型模具，模具定位肖定位，更换模具方便，对版准确。
 2. 人机界面，PLC可编程控制，变频无级调速。
 3. 汽缸热封，停机热封模自动分离、不会烫伤包装物，延长机械使用寿命。
 4. 配备切线压痕、打批号，废料回收装置。
1. Adjustable stroke, cold punching mold, mold positioning, easy mold replacement, accurate alignment.
 2. Human-machine interface, PLC programmable control, variable frequency stepless speed regulation.
 3. Cylinder heat sealing, automatic separation of heat sealing mold when shut down, will not burn the packaging, and extend the service life of the machine.
 4. Equipped with tangent indentation, batch numbering, and waste recovery devices.



▶ 技术参数 (Technical Parameters)

参数 ITEM	型号 TYPE	DPB-150
冲裁次数 Cutting Frequency	times/min	20-40
生产能力 Production Capacity	strip/h	4800
最大成型面积及深度 Max Shaping Areas and Depth	mm	130*100*26
行程范围 Stroke	mm	20-120 (可按用户要求设计 can be manufactured as user's requirements)
标准版块 Standard Sheet	mm	80*57 (可按用户要求设计 can be manufactured as user's requirements)
空气压力 Air Pressure	mpa	0.4 - 0.6
总电源 Total Power	-	380V/220V50HZ3.2KW
主电机功率 Main Motor Power	kw	1.5
PVC硬片 PVC Hard Pieces	mm	0.15 - 0.5*140
PTP铝箔 PTP Aluminum Foil	mm	0.02 - 0.03*140
透析纸 Dialysis Paper	mm	50 - 100g*140
模具冷却 Mould Cooling	mm	自来水或循环水 tap water or recycled water
外形尺寸 Overall Size	mm	2300*560*1410
机器净重 Net Weight	kg	800